

Title (en)

PROCESS AND DEVICE FOR WASHING LINEN IN A DRUM WASHING MACHINE.

Title (de)

VERFAHREN UND VORRICHTUNG ZUM WASCHEN VON WÄSCHE IN EINER TROMMELWASCHMASCHINE.

Title (fr)

PROCEDE ET INSTALLATION POUR LAVER DU LINGE DANS UNE MACHINE A LAVER A TAMBOUR.

Publication

**EP 0172203 A1 19860226 (DE)**

Application

**EP 85900981 A 19850219**

Priority

- DE 3501760 A 19850121
- DK 79984 A 19840221

Abstract (en)

[origin: WO8503729A1] Washing process for a drum washing machine. In a first washing phase, the washing powder is spread on the linen with a recirculation pump (5, 15) by an instantaneous water heater (6, 16) and a nozzle (8, 18) inside the drum. In a second washing phase, the water level rises in the washing powder container and an additional washing is effected during a certain time in the conventional way.

Abstract (fr)

Procédé de lavage pour une machine à laver à tambour. Dans une première phase de lavage, la lessive est pulvérisée sur le linge avec une pompe de recirculation (5, 15) par un chauffe-eau instantané (6, 16) et une buse (8, 18) à l'intérieur du tambour. Dans une seconde phase de lavage, le niveau d'eau monte dans le récipient de lessive et un lavage supplémentaire est effectué pendant un certain temps de la manière habituelle.

IPC 1-7

**D06F 35/00**

IPC 8 full level

**D06F 35/00** (2006.01); **D06F 39/04** (2006.01); **D06F 39/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**D06F 39/04** (2013.01 - EP US); **D06F 34/14** (2020.02 - EP US); **D06F 39/083** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8503729A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8503729 A1 19850829**; EP 0172203 A1 19860226

DOCDB simple family (application)

**DE 8500046 W 19850219**; EP 85900981 A 19850219